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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

Képviselő-testülete 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. szeptember 20-

án 17 órakor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről. 

Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Jelen vannak:  
A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Balog Mónika, Dr. 

Gebauer Béláné, Katus Norbert, Kecser István, Pálinkásné Petik Éva, Szücsi Csaba 

települési képviselők; később érkezett: Cseri Péter alpolgármester 

Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző,  

Meghívottként: Dr. Bori Andrea és Tábori Péter, az Estikék Idősek Otthona 

képviseletében, Naszvadi Gábor, a sülysápi rendőrőrs parancsnoka, később érkezett: 

Polenyikné Horváth Andrea, a Gondozási Központ intézményvezetője 

Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 

 

Horinka László polgármester: Jó estét kívánok, sok szeretettel köszöntök minden kedves 

megjelentet. Külön köszöntöm vendégeinket, Naszvadi Gábor őrsparancsnok urat, valamint 

Dr. Bori Andreát és Tábori Pétert, az Estikék Idősek Otthona képviselőit.  

Az ülést megnyitom és megállapítom, hogy a Képviselő-testület határozatképes. Aki eddig 

nem tette meg, azt kérem, hogy a telefonját kapcsolja ki, vagy némítsa le. Jegyzőkönyv-

hitelesítőnek javaslom Katus Norbert és Kecser István képviselőtársainkat. Aki egyetért a 

javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

Ügyrendi határozat 
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igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Katus 

Norbert és Kecser István települési képviselőket jegyzőkönyv-

hitelesítőnek megválasztotta. 

 

Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirendeket tárgyalnánk, 

azonban kiküldésre került egy plusz előterjesztés az autóbusz pályázattal kapcsolatban, ezt a 

témát felvesszük 16. napirendi pontnak. Illetve még napirend előtt szeretnék lehetőséget adni 

a parancsnok úrnak, hogy beszámoljon a település bűnügyi helyzetéről, és természetesen lehet 

kérdéseket is feltenni.  

Valaki másnak van-e valami módosító javaslata, esetleg, amit egyebeken belül szeretne 

megbeszélni?  

 

Az ülés napirendje: 

1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Estikék Idősek Otthona munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Gondozási Központ munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Sülysáp Nagyközség temetőfenntartásáról szóló beszámoló megtárgyalása 
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Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ ESZB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ OMSB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

7./ PTÜB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj pályázaton való részvétel 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ A gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló önkormányzati rendelet 

módosítása (9ET) 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ Az állattartás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

11./ Az önkormányzati ingatlanok vagyonvédelme 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Döntés az általános iskolák 2013. január 1-től történő működtetéséről 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ Szent István Általános Iskola előtti forgalmi rend módosítása 

Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

14./ Kiskókai utca sebességkorlátozása iránti kérelem 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Pályázat kiírása az Iskola u. 7. szám alatti bérlakás bérbeadására 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Autóbusszal végzett menetrend szerinti helyi személyszállítás szolgáltatójának 

kiválasztása – pályázat elbírálása 

Előterjesztő: Horinka László polgármester 

17./ Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Aki az elhangzott napirendet elfogadja, kérem, szavazzon.  

 

Ügyrendi döntés 
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igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 

ismertetett napirendet elfogadta. 

 

Naszvadi Gábor: Ami érdemleges, hogy idén nyáron a szőlősi részen voltak vagyon elleni 

bűncselekmények, a Vasút utcától Szőlős felé. Megvannak az elkövetők, átadtuk az ügyet a 

nagykátai rendőrkapitányságnak. 12-13 betörést ismert el az egyik elkövető Sülysápon, úgy 

néz ki, hogy a nyári betörések ezzel megoldódtak. A statisztikai adatokat megnézve, 

nagyjából ott tartunk, mint tavaly ilyenkor, bár előzetesen én rosszabbra számítottam.  

Láttam a napirendi pontok között a Szent István Általános Iskola előtti forgalmi rend 

módosítását, ehhez elmondanám a véleményemet. Az iskola előtti kis utcánál nincs 40-es 

tábla, majd jön az S-kanyar. Jelezték az iskolarendőrnek, hogy kellene fekvőrendőr, de úgy 

tudom ennek az ötlete el lett vetve. Én mindenképpen javasolnám a 40-es táblát úgy 

elhelyezni, hogy a kereszteződés ne oldja fel. A forgalmi viszonyok olyanok, hogy az iskola 

előtt nincs nagyon lehetőség száguldozni, de egy 40-es táblát mindenképpen javasolnék 

kihelyezni. A gyalogátkelőhelyről is volt szó, mert a gyerekek, amikor leszállnak a buszról, 

nem a járdán közlekednek, hanem átszaladnak ott, ahol a szelektív gyűjtő volt, és az úttesten 

közlekednek. A jövő heti programon, az egészséghéten, majd erről is lesz szó. 
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Horinka László polgármester: Úgy emlékszem, hogy ott volt 30-as tábla, de nem tudom, 

hová lett.  

Naszvadi Gábor: Fentről van probléma, mert lentről az S kanyar miatt nem lehet 

száguldozni. 

Tábori Péter: Gyakorló szülő vagyok, az a tapasztalatom, hogy az autósokat nem tartja 

vissza a tábla. Határozottam állítom, hogy a 40-es tábla semmit nem old meg. Teljesen igaza 

van abban, hogy az egészséghéten ki kell emelni, hogy a gyerekek ne szaladgáljanak az 

úttesten, de ez addig fog zajlani, amíg valakit halálra nem gázolnak. Elnézést az indulatért, de 

amit én ott nap, mint nap látok, az borzasztó. 

 

/17:15 Cseri Péter alpolgármester megérkezett az ülésre./ 

 

Naszvadi Gábor: Amikor az iskolarendőr ott van, mindent megtesz, hogy a gyerekek ne 

össze-vissza szaladgáljanak az úttesten, de mire észreveszi és odakiabál, már át is mentek. 

Horinka László polgármester: A fekvőrendőrtől mindenki azt várja, hogy megoldja a 

problémát, de a terepjárósok 80-nal mentek át rajta. Korábban kivették a betontuskót, és a 

járdán száguldottak végig. Egyúttal hallgattuk sokáig az EBM problémázását is, hogy arra 

közlekednek a kamionok, és a legyártott alkatrészek tönkremennek a nagy huppanásoktól. A 

dolgozókat szállító buszok is azon az úton haladnak végig. Az EBM egy jelentős cég, komoly 

iparűzési adót fizetnek, nekünk is alkalmazkodni kell valamennyire. Az ott élők pedig arra 

panaszkodtak, hogy éjjel felébrednek a huppanások zajára. Ezek az okok vezettek oda, hogy a 

korábban lerakott fekvőrendőr még megmaradt darabjait felszedettük.  

Tábori Péter: Nem tudom mik a jogi lehetőségek, de mindenképpen kell biztonságos 

megoldást találni. 

Naszvadi Gábor: A településőrök működtek így egy ideig, de megszűnt a finanszírozásuk, 

ők már nincsenek. A polgárőrség is besegített egy ideig.  

Horinka László polgármester: Sajnos nincs 20-25 sülysápi lakos, aki erre áldozná az idejét. 

8-10 fő van jelenleg a polgárőrségben, reméljük, hogy valamennyi időt tudnak erre is szánni. 

Korábbi testületi ülésen merült fel, hogy az otthon lévő nagyszülőket vonjuk ebbe be, de hol 

vannak, szívesen adok nekik sárga mellényt.  

Cseri Péter alpolgármester: Ott jöttem be hogy 40-es tábla kell. A tapasztalatom az, hogy 

mindig 30-as táblát tesz ki a közútkezelő, ennek a rendőrség, kapacitása függvényében, szerez 

érvényt. Nemrégiben pályáztunk erre, de nem nyertünk. Tekintélyes sápi nagypapák 

mehetnének, oda, akiknek mind a gyerekek, mind a szülők előtt van tekintélyük, de fel kell 

keresni az iskola igazgatóját, hogy terjessze a szülői munkaközösség elé a javaslatot. Sok 

helyen ez működik, itt is be lehetne vezetni.  

Tábori Péter: Jogi lehetőség van arra, hogy a nagypapára ráadhatja a polgármester a 

mellényt? 

Naszvadi Gábor: Ez önkéntesen működik, egyszerűen jelzőőrként lépnek fel a nagyszülők. 

Cseri Péter alpolgármester: Ez egy önkormányzati út, az önkormányzatnak joga és 

lehetősége van erre. Arra biztatnám a szülőket – rajtatok keresztül –, hogy a munkaközösség 

összefogásával ezt szervezzétek meg.  

Naszvadi Gábor: Napi fél órát vesz ez igénybe, igazából reggel van csúcs, amikor nagyjából 

egyszerre viszik a gyerekeket iskolába. Délután már jobban megoszlik a tömeg, mert nem 

egyszerre mennek haza. Amikor ott van Pap Gabriella, odakiabál a gyerekeknek, de mire 

odaér, már átszaladnak. Csinálja a dolgát, mindig másik iskolánál van. Nem ellenzem a 30-as 

táblát, még abban is segítek, hogy elkérem a traffipaxot és mérünk. Az első 20 autó 

beleszalad, el fog terjedni a híre, hogy itt büntetünk, engem nem zavar. Valamiféle társadalmi 

összefogás hozná meg a megnyugtató eredményt. 

Horinka László polgármester: Köszönjük a javaslatokat, amikor odaérünk, meghozzuk a 

szükséges döntést. Kérdés van-e a parancsnok úrhoz? 
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Balog Mónika: Tudom, hogy nem mondhatja el, hogy kik voltak az elkövetők a 

betöréssorozatban; csak annyit, hogy helybéliek voltak? 

Naszvadi Gábor: Nem. 

Pálinkásné Petik Éva: Csoportos elkövetésről van szó? 

Naszvadi Gábor: Kettesével, hármasával követték el a betöréseket. 

Katus Norbert: Megkerült valami az eltulajdonított tárgyakból? 

Naszvadi Gábor: Nem jellemző, hogy bármi is megkerüljön. 

Kecser István: Egy mondat erejéig még visszatérnék a Szent István előtti 

forgalomszabályozáshoz. Attól tartok, hogy a reggeli forgalmat az ott közlekedő szülők 

jelentik első sorban. Tehetünk oda táblát, nem mondom, hogy nincs átmenő forgalom, de a 

100-150 szülő akkor is meg fog fordulni minden reggel, azon a szakaszon. 

Naszvadi Gábor: Ha beindul valami, nagyon szívesen segítek a szülőket helyre tenni. 

Horinka László polgármester: Más téma: talán érdemes megosztani azt az információt is, 

hogy új főkapitányunk van. 

Naszvadi Gábor: Igen, így van, dr. Mihály István dandárkapitány. 

Pálinkásné Petik Éva: Mi a helyzet a körzeti megbízott kinevezésével? 

Naszvadi Gábor: Novemberre várható valamilyen mértékű mozgolódás, két főt is elküldtek 

tőlünk körzeti megbízott szaktanfolyamra. Monor novemberre talán fog kapni két körzeti 

megbízotti státuszt, de azt nem tudom, hogy Sülysápot ez mennyiben fogja érinteni. 

Dr. Gebauer Béláné: Ha két körzeti megbízott lesz, akkor Szőlősnyaraló Sülyhöz lesz 

kapcsolva? 

Horinka László polgármester: Nagyjából megfelezzük a települést. A járások 2013. januári 

felállása után, nem kizárt, hogy a nagykátai kapitánysághoz fogunk tartozni, bár az előző 

kapitány úr még azt mondta, hogy ő nem tud róla.  

Naszvadi Gábor: Ez nem lesz mindegy, Sülysáp elég jelentős állománnyal rendelkezik a 

kapitányságon belül. 

Horinka László polgármester: Van-e még kérdés a parancsnok úrhoz? Köszönjük 

parancsnok úrnak, hogy eljött, természetesen a továbbiakban is szívesen látjuk, de ha nem ér 

rá, nem tartóztatjuk. 

 

/17:40 Naszvadi Gábor távozott az ülésről./ 

 

1. NAPIRENDI PONT 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 

történt fontosabb eseményekről 

 

Horinka László polgármester: Mindenki számára ismert az előterjesztés, van-e kérdés? Egy 

olyan feladatunk van, hogy az egyik lejárt határidejű határozat határidejét meghosszabbítsuk. 

Kapcsolatban vagyunk Városfalvával, voltak is itt Sülysápon, de még további egyeztetések 

szükségesek. A másik határozat határidejének meghosszabbítása nem szükséges, hiszen kicsit 

később úgyis döntünk ebben a témában. 

Katus Norbert: Szerintem egy év hosszabbítást adjunk, és augusztus 20-ára legyen döntés. 

Horinka László polgármester: Aki elfogadja a tájékoztatót, és egyetért a határidő-

módosítással, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

123/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
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1./ a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatokról és az 

előző képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb 

eseményekről szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) 

bekezdése szerint előterjesztett polgármesteri tájékoztatót 

elfogadja, egyúttal 

2./ 118/2011. (VI. 09.) ÖKT határozatának végrehajtási 

határidejét 2013. augusztus 20-ára módosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

2. NAPIRENDI PONT 

Estikék Idősek Otthona munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Mindenki előtt ott van a beszámoló. Itt van a körünkben Dr. 

Bori Andrea és Tábori Péter, az otthon vezetői. Szeretnétek-e kiegészíteni valamivel a 

beszámolót?  

Dr. Bori Andrea: Köszönöm, nem.  

Horinka László polgármester: Kérdés van-e? 

Pálinkásné Petik Éva: Láttam egy elnyert pályázatot, ezzel kapcsolatban megtudhatunk-e 

részleteket? 

Tábori Péter: Két megváltozott munkaképességű dolgozónk van, erre nem kapunk állami 

támogatást, mert nem vagyunk olyan intézmény, amely sok ilyet foglalkoztat. Ezt kifejezetten 

szociális intézményeknek hirdették meg, volt két ilyen dolgozónk, ezért adtak nekünk, 

adókedvezményt. Ennek a pályázatnak két része volt, az egyik a munkahely-teremtésre, a 

másik a munkahely-megtartásra irányuló támogatás, mi ebből részesültünk. 

Pálinkásné Petik Éva: Akkor ez meglevő dolgozókra vonatkozott? 

Tábori Péter: Igen, ezt a két dolgozót most is alkalmazzuk. 

Horinka László polgármester: Más kérdés? 

Szücsi Csaba: Nem kérdés, csak megjegyzés: az ESZB tárgyalta a beszámolót, és elfogadásra 

javasolja. 

Horinka László polgármester: Találtam egy érdekes számot a beszámolóban. Ambuláns 

ellátás 374 alkalommal történt. Kik ezek, akik még mindig hozzád járnak? 

Dr. Bori Andrea: Én is meglepődtem, amikor a számítógépből kinyomtattam az adatokat. 

Mindennap beesik valaki. Amikor nincs háziorvosi ellátás, engem találnak meg. Nem kapunk 

rá OEP támogatást, de megtiszteltetésnek érzem, hogy még mindig hozzám fordulnak. 

Horinka László polgármester: Nem tartozik az intézményhez, de érdekes adat. 

Kecser István: Miért van az, hogy rendelési időn túl hozzátok mennek? 

Dr. Bori Andrea: Nagyon nagy a műszerparkunk. Itt olyan ellátáshoz is hozzájutnak, ami 

egy háziorvosi rendelőben nincs. Mivel mi intézmény vagyunk, nekünk kell ezeket a gépeket 

tartanunk. A szóban forgó gépeknek egy részét a betegeink összetétele miatt nem tudjuk 

kihasználni, így az ilyen eseteknél vesszük hasznát. 

Horinka László polgármester: Az ESZB-hez csatlakozva megköszönöm és elfogadásra 

javasolom a beszámolót. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

124/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat és az Estikék Idősek Otthona Alapítvány között 
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fennálló feladat-ellátási szerződés alapján, az intézmény elmúlt 

évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

/17:49 Dr. Bori Andrea és Tábori Péter távoztak az ülésről./ 

 

Pálinkásné Petik Éva: A lakókijelöléssel szokott élni az önkormányzat? 

Horinka László polgármester: Nem, de ha élnénk is, a finanszírozás része még nyitott 

kérdés marad. Azt nem vállalták, hogy ingyen fogja bevenni és ápolni, akit az önkormányzat 

helyez ott el. Ez inkább egy biztonsági lehetőség, hiszen előállhat olyan szituáció, hogy valaki 

elveszíti az otthonát, és amíg nem tudjuk máshol elhelyezni, addig ide befogadják. 

 

/17:55 Polenyikné Horváth Andrea megérkezett az ülésre./ 

 

3. NAPIRENDI PONT 

Gondozási Központ munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: A Gondozási Központ vezetője is megérkezett, üdvözlünk. 

Szeretnéd a beszámolót kiegészíteni? 

Polenyikné Horváth Andrea: Ha van kérdés, inkább arra válaszolnék. A beszámoló a tavalyi 

évre vonatkozik, én azonban csak december 1-től kerültem oda, tehát nem volt igazán 

rálátásom a 2011-es évre. 

Szücsi Csaba: Hogy telt az elmúlt 9-10 hónap? 

Polenyikné Horváth Andrea: Igyekeztem mindent megtanulni. Eleinte nagyon féltem, hogy 

nem tudok megfelelni, de mára már úgy érzem, sikerül helytállni. 

Szücsi Csaba: Készülünk hozzád egy kötetlen beszélgetésre, elég régen halogatjuk már, de 

remélem, hamarosan odaérünk. 

Horinka László polgármester: Van-e még kérdés? Az ESZB tárgyalta és elfogadásra 

javasolja a beszámolót. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

125/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – 

megköszönve az ott dolgozók áldozatos munkáját – a Gondozási 

Központ 2011. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

Horinka László polgármester: Köszönjük a beszámoló elkészítését, további sok sikert 

kívánunk a munkádhoz. 

 

4. NAPIRENDI PONT 

Sülysáp Nagyközség temetőfenntartásáról szóló beszámoló 

megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Az írott anyag ott van előttetek, a PTÜB tárgyalta, és 

elfogadásra javasolja, de van egy kikötése. Szükségesnek tartja szerződésbe foglalni az 
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önkormányzat és a vállalkozó közötti együttműködés feltételeit. Egyetértek vele, ez egy 

régóta húzódó dolog, rendezni kell. 

Kecser István: Ehhez az is hozzátartozik, hogy ha nem rendezzük, nem kapunk rá 

támogatást. 

Horinka László polgármester: Szavazzunk. Aki egyetért az elhangzott javaslattal, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett, ellenszavazat nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

126/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 8. § (4) 

bekezdése, valamint a temetőkről és a temetkezésről szóló 1999. 

évi XLIII. törvény 6. § (3) bekezdése alapján  

1./ a temetőfenntartásról szóló 2011. évi beszámolót elfogadja, 

2./ felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy készítsen elő 

javaslatot a temetőfenntartás helyzetének rendezésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2012. decemberi ülés 

Felelős: polgármester, jegyző 

 

5. NAPIRENDI PONT 

ESZB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: A bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolja. Elnök úr 

szeretnéd-e kiegészíteni? 

Szücsi Csaba: Kiegészíteni nem, de a harmadik oldalon van egy elírás, ezt szeretném szóban 

korrigálni: 2102 helyett 2011-et írtunk. 

Horinka László polgármester: Kérdés van-e a beszámolóval kapcsolatban? Amennyiben 

nincs, javasolom, hogy fogadjuk el a beszámolót. Aki egyetért, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

127/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

SZMSZ 43. § (12) bekezdése szerint Egészségügyi és Szociális 

Bizottság előző évi munkájáról szóló beszámolóját elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: a bizottság elnöke 

 

6. NAPIRENDI PONT 

OMSB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Szintén előttetek az írott anyag, a bizottság ülését a testületi 

ülés előtt tartották. Kiegészítés, kérdés van-e? Amennyiben nincs, az előterjesztett határozati 

javaslatról szavazunk. Aki egyetért, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

128/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

SZMSZ 43. § (12) bekezdése szerint Oktatási, Művelődési és 

Sportbizottság előző évi munkájáról szóló beszámolóját 

elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: a bizottság elnöke 

 

7. NAPIRENDI PONT 

PTÜB éves munkájáról szóló beszámoló megtárgyalása 

 

Horinka László polgármester: Az írott anyag mindenki előtt ismert, a bizottság elfogadásra 

ajánlja a beszámolóját. Szeretnétek kiegészíteni? Kérdés van-e? Amennyiben nincs, szintén az 

előterjesztett határozati javaslatról döntünk. Aki elfogadja a PTÜB éves munkájáról szóló 

beszámolót, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

129/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

SZMSZ 43. § (12) bekezdése szerint Pénzügyi, 

Településfejlesztési és Ügyrendi Bizottság előző évi munkájáról 

szóló beszámolóját elfogadja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: a bizottság elnöke 

 

8. NAPIRENDI PONT 

Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj pályázaton 

való részvétel 

 

Horinka László polgármester: Az ESZB és a PTÜB tárgyalta, mindkét bizottság támogatta 

a részvételt. Mint tudjátok, évek óta részt veszünk ezen a pályázaton. Most még csak a 

szándékról döntünk, hogy mekkora összeget szánunk rá, azt majd később kell eldönteni. 

Tóth Krisztina jegyző: Így van, még egyszer be kell hozni a testület elé, csak nem szerettük 

volna, ha a következő üléssel már kicsúszunk a jelentkezési határidőből. Tavaly 90 ezer 

forintot javasolt a PTÜB, akár erről is lehet dönteni, de ez még ráér.  

Horinka László polgármester: Tehát a kérdés, hogy csatlakozzunk-e az 

ösztöndíjpályázathoz? Aki támogatja a pályázaton való részvételünket, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

130/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

úgy határoz, hogy 

1./ a Bursa Hungarica felsőoktatási önkormányzati ösztöndíj 

pályázatot a 2013. évre benyújtja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt, 

pályázatba való bekapcsolódáshoz szükséges intézkedések 

megtételére. 

Határidő: 2012. október 15. 
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Felelős: polgármester, jegyző 

 

9. NAPIRENDI PONT 

A gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló önkormányzati 

rendelet módosítása 

 

Horinka László polgármester: Ez teljesen egyértelmű, két bizottság tárgyalta, mindkettő 

elfogadásra javasolja. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

20/2012. (....) önkormányzati rendelete 

a gyermekek védelmének helyi rendszeréről szóló  

12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésével, valamint a 

gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 151. § (9) 

és 162. § (5) bekezdésével kapott felhatalmazással, illetve feladatkörében eljárva a 

következőket rendeli el: 

 

1. §  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekek védelmének 

helyi rendszeréről szóló 12/2010. (VIII. 26.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Gyvr.) 

16. § (1) bekezdésében „a Bizottság étkezési kedvezményt nyújthat” szövegrész helyébe „az 

Önkormányzat fenntartásában működő nevelési-oktatási intézmény vezetője étkezési térítési 

díj kedvezményt állapít meg” szövegrész lép. 

 

2. §  

 

A Gyvr. 16. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(3) Az étkezési térítési díj rászorultsági alapon történő mérséklése iránti kérelemhez 

csatolni kell:  

a) a kérelem indokolását és a megalapozottságát igazoló esetlegesen rendelkezésre álló 

bizonyítékokat,  

b) az egész családra kiterjedő jövedelem- és vagyonnyilatkozatot és az ezt alátámasztó, 

az igénylő és családja jövedelmi viszonyáról szóló igazolásokat. 

 

3. §  

 

(1) Ez a rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon 

hatályát veszti. Rendelkezéseit a folyamatban levő ügyekben is alkalmazni kell. 

(2) Hatályát veszti a Gyvr. 16. § (2) bekezdésében az „Önkormányzat által biztosított” 

szövegrész. 

 

Sülysáp, 2012. szeptember 20. 
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 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

10. NAPIRENDI PONT 

Az állattartás helyi szabályairól szóló önkormányzati rendelet 

módosítása 

 

Horinka László polgármester: Számomra eléggé érthetetlen dolog ez. Szinte alig marad 

valami, amit szabályozhatunk az önkormányzati rendeletben. A kihúzás több, mint ami 

maradt, azonban a PTÜB elfogadásra javasolja. 

Tóth Krisztina jegyző: A PTÜB ülésén elmondtam, hogy régen szó van arról, hogy 

módosítani kellene az állattartási rendeletünket. A törvényváltozás a hatására döntöttem úgy, 

hogy nem hozunk új rendeletet, hanem csak módosítunk, mert így a 2013. április 1-jéig 

fennálló moratórium talán benne maradhat, ha már annak idején minden nagyobb állattartó 

elfogadta. A továbbiakban nem lehet állatszámot szabályozni, azonban nyilvánvaló, hogy – 

főként az EU-s elvárások hatására – továbbra is nagyon szigorú szabályok szerint lehet csak 

állattartásba fogni, tehát nem kell attól tartani, hogy tömegesen rendezetlen, szabályozatlan 

körülmények alakulnak ki a településen. 

Katus Norbert: A méheket nem szabályozzák, pedig az központilag egyszerűbb lenne.  

Tóth Krisztina jegyző: A rendeletünkben nagy súllyal szerepelt eddig is, és meg is 

maradhatott a szabályozás, ezért tűnik úgy, mintha kiemelt terület lenne.  

Horinka László polgármester: Hatálybalépés: október 1. Aki egyetért a 

rendeletmódosítással, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 

21/2012. (...) önkormányzati rendelete  

az állattartás helyi szabályairól szóló 6/2008. (III. 17.) rendeletének 

módosításáról 

 

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, a 

helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 16. § (1) bekezdésével, valamint az 

országos településrendezési és építési követelményekről szóló 253/1997. (XII. 20.) Korm. 

rendelet 36. § (5) bekezdésével kapott felhatalmazással és feladatkörében a következőket 

rendeli el: 

 

1. §  

 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének az állattartás helyi 

szabályairól szóló 6/2008. (III. 17.) rendelete (a továbbiakban: R.) 2. § (2) bekezdése helyébe 

a következő rendelkezés lép: 

(2) A rendelet hatálya nem terjed ki  

a) az egészségügyi és állategészségügyi kutató és oktató valamint a rendészeti szerveknél 

folytatott állattartásra,  

b) az egészségügyi okból rászoruló által tartott vezető- és jelzőkutyákra,  
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c) a kedvtelésből tartott állatokra, továbbá  

d) az alkalmi, cirkuszi rendezvényekre és állatkiállításokra.  

 

2. §  

 

A R. 3. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(1) A rendelet célja, hogy szabályozza az állattartás helyi rendjét és feltételeit, beleértve a 

közterületre vonatkozó állattartási szabályokat. 

 

3. §  

 

A R. 10. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(3) Az egyes településrész kategóriákba sorolt területeken az állattartó épületek 

létesítésekor betartandó védőtávolságokat a 2. sz. melléklet tartalmazza. 

 

4. §  

 

A R. 14. § (3) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(3) Állatokat tartani a vonatkozó településrendezési és építésügyi jogszabályoknak 

megfelelő helyen és építményben szabad. 

 

5. §  

 

A R. 34. § (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

(2) Amennyiben a rendelet kihirdetésekor az állattartó az állattartást e rendelet szerinti 

tiltott helyen vagy meg nem engedett módon folytatja, köteles e rendelet hatályba lépésétől 

számított öt éven belül azt szabályossá tenni vagy megszüntetni. 

 

6. §  

 

(1) Ez a rendelet 2012. október 1-jén lép hatályba, majd 2012. október 2-án hatályát 

veszti. 

(2) Hatályát veszti a R. 10. § (1) bekezdése, 11-13., 19-25., 27-29. és 31. §-a, valamint 32. 

§ (2) bekezdése, továbbá a 32. § (1) bekezdés második mondatában „A TFKB” szövegrész.   

 

Sülysáp, 2012. szeptember 20. 

 

 Horinka László Tóth Krisztina 

 polgármester jegyző 

 

11. NAPIRENDI PONT 

Az önkormányzati ingatlanok vagyonvédelme 

 

Horinka László polgármester: Nem először van itt a kérdés, időközben azonban kaptunk 

egy másik ajánlatot is, ami valamivel rosszabb, mint a Brand Sec Kft. ajánlata. A PTÜB 

javaslata, hogy egyik ajánlattal se éljünk. Csatlakozom ehhez a javaslathoz, ezt teszem fel 

szavazásra. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 
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131/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Brand Sec Kft., illetve az Elektronika Vonala Security Kft. által 

az önkormányzati ingatlanok vagyonvédelmének 

vonulószolgálattal biztosított távfelügyeleti úton történő 

védelmére tett ajánlatával nem kíván élni. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

12. NAPIRENDI PONT 

Döntés az általános iskolák 2013. január 1-től történő 

működtetéséről 

 

Horinka László polgármester: A hosszú leírásból az derült ki, hogy nem fenntartói jogokat 

jelent, hanem azt, hogy biztosítjuk a működési feltételeket. Ezt most a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 97. § (24) b) pontja alapján a település vállalja. Ha nem képes 

vállalni, akkor lehetőség van lemondani, de én azt gondolom, hogy vállaljuk, valamilyen 

kapocs maradjon az intézményeinkkel. 

Tóth Krisztina jegyző: A pénzügyi helyzetünk sem indokolja, hogy ne vállaljuk. Ez inkább 

egy tájékoztató jellegű előterjesztés, mert valójában csak annak az önkormányzatnak kell 

döntést hoznia, amelyik nem vállalja a működtetést, de azt gondoltam, hogy úgy helyénvaló a 

dolog, ha mindenképpen bekerül a Képviselő-testület elé a kérdés. 

Horinka László polgármester: Az mindenesetre érdekes lesz, ha az összes középiskola itt 

fog kopogtatni, hogy fizessünk támogatást a hozzájuk járó gyermekeink után. Hozzászólás? 

PTÜB elfogadásra javasolja, aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

132/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 97. § (24) 

b) pontjára hivatkozással kinyilvánítja, hogy a Móra Ferenc 

Általános Iskola és a Szent István Általános Iskola működtetését 

2013. január 1-jétől – ellenkező döntésig – Sülysáp Nagyközség 

Önkormányzata vállalja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

13. NAPIRENDI PONT 

Szent István Általános Iskola előtti forgalmi rend módosítása 

 

Horinka László polgármester: Sajnos az erre a célra benyújtott pályázatunk nem nyert, 

viszont egy milliós nagyságrendű beruházásról van szó. Abban egyetértünk, hogy szükség van 

rá, de jó lenne pályázati támogatást találni hozzá. A PTÜB úgy vélekedik, hogy ezt önerőből 

ne hajtsuk végre, azonban megfontolandónak tartom a 30-as táblák kihelyezését, valamint a 

szülői munkaközösség bevonását a reggeli órák rendezettebb közlekedésének biztosítása 

érdekében. A határozati javaslat arra vonatkozna, hogy az igazgatóval beszélnék, és 

felkérném, hogy a probléma megoldásába vonja bele a szülői munkaközösséget. 

Kecser István: Sok hatása nem lesz, aki száguldozik, az továbbra is száguldozni fog.  
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Cseri Péter: Sáp még mindig az a településrész, ahol a felnőtteknek nagyobb a tekintélyük.  

Kecser István: Reggel jönnek-mennek a szülők, kaotikusak a körülmények.  

Katus Norbert: Vannak azok a sárga hátterű táblák, ha olyat is kiteszünk, talán lassítanak a 

gyerekekre való tekintettel. 

Pálinkásné Petik Éva: Ha az autóval érkező szülők közlekedési moráljában lenne valami 

pozitív változás, az hozná meg a várt eredményt, de most az a helyzet, hogy ahol meg tud 

állni, ott engedi át a gyereket az úttesten. 

Szücsi Csaba: Én most nem tudom felidézni, hogy itt bárki gyorsan tud menni, hiszen 

annyian vannak, hogy elállják egymás útját. 

Pálinkásné Petik Éva: Mindkét oldalon parkolnak, azt mondják, hogy kevés a parkoló, de 

nem így van, hiszen rendbe lett hozva a foci pálya mellett a parkoló, viszont nem állnak meg 

olyan messze. Pedig az lenne a megoldás. 

Horinka László polgármester: A Terike néni házánál régebben is volt 30-as tábla, egy 

kiegészítő táblával ellátva elégnek kell lennie. A hiányt pótoljuk, egyébként pedig ezt a 

komplex megoldást jegeljük. 

Katus Norbert: Én azt a háromszöget raknám ki.  

Szücsi Csaba: 30-as és megállni tilos tábla, várakozni tilos is lehetne.  

Dr. Gebauer Béláné: Kirakja a gyereket, a gyerek meg azt csinál, amit akar. 

Horinka László polgármester: Itt van a terv, ami tartalmazza mit akartunk csinálni. A két 

helyen jelölt táblákat helyezzük ki, plusz még a gyerekek veszélyt jelző táblát is. Más 

javaslat? 

Cseri Péter: Ez jó, de az iskolaigazgatót feltétlen keresd meg.  

Horinka László polgármester: A határozatba belekerül, hogy a Képviselő-testület, a 

forgalmi rend módosításokat forráshiány miatt nem valósítja meg, ellenben a szakaszra 

kihelyezendő megállni tilos, 30-as sebességkorlátozó, valamint „vigyázat gyermekek” 

veszélyt jelző táblák kihelyezésével gondoskodik a gyermekek biztonságáról, továbbá az 

iskolaigazgató közreműködésével, a szülői munkaközösséget is be kívánja vonni a közlekedés 

biztonságosabbá tételébe. Határidő szeptember 30-a. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 

szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

133/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ a Dózsa György utca Szent István Általános Iskola előtti 

szakaszán tervezett komplex forgalmi rend átalakítást 

forráshiány miatt nem valósítja meg, azonban 

2./ a gyermekek közlekedésének biztonságosabbá tétele 

érdekében – a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. 

törvény 34. § (2) bekezdésével kapott jogkörében – a 

következő közlekedési táblapárok kihelyezéséről dönt az 

érintett helyszínen: „Megállni tilos”, „Sebességkorlátozás 30 

km/h”, valamint „Gyermekek”. 

3./ Felkéri a polgármestert, hogy az iskolaigazgató útján vonja 

be a szülői munkaközösséget abba, hogy a reggeli 

időszakban működjön felnőtt felügyelet a gyermekek 

szabályos közlekedésének elősegítésére. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./-3./ október 30. 

Felelős: polgármester 

 

14. NAPIRENDI PONT 



14/17 

Kiskókai utca sebességkorlátozása iránti kérelem 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB tárgyalta és nem javasolja újabb korlátozás 

bevezetését. A beadvány küldője fekvőrendőr elhelyezését, valamint az utca egyirányúsítását 

javasolta. A legnagyobb problémát abban látom, hogy a gyalogosok nem használják a járdát. 

Kérdés, hozzászólás van-e? Aki csatlakozik a PTÜB javaslatához, hogy ne vezessünk be 

újabb korlátozást, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

134/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Telepy 

Miklós 2241 Sülysáp Kiskókai u. 1/D. szám alatti lakos 

beadványát – a közúti közlekedésről szóló 1988. évi I. törvény 

33. § (1) b) bb) alpontja és 34. § (2) bekezdése szerinti 

feladatkörében – megtárgyalva úgy dönt, hogy a Sülysáp, 

Kiskókai utcán újabb sebességkorlátozás bevezetését semmilyen 

formában nem látja célravezetőnek, így indokoltnak sem. 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

15. NAPIRENDI PONT 

Pályázat kiírása az Iskola u. 7. szám alatti bérlakás bérbeadására 

 

Horinka László polgármester: A PTÜB javaslata az volt, hogy piaci alapon legyen kiadva, 2 

éves időtartamra, ami hosszabbítható. Nekem megfordult a fejemben, hogy más célra kellene 

hasznosítani. Két-három nappal ezelőtt merült fel, hogy Újszilváson van a Leader-központ 

telephelye, de szeretnének egy másik telephelyet itt a felső szektorban is, bár ebből 

bevételünk nem valószínű, hogy lenne. Javaslat? 

Katus Norbert: Nem voltam a bizottsági ülésen, én maximum egy évet mondanék, de 

felmerült a másik lakás problémája is. Én nem adnám ki. Nem tudom, milyen állapotban van, 

lehet, hogy felújításra szorul. Magam is látnék fantáziát más célú hasznosításban is, nem csak 

a Leader-irodában. Ez egy kisebb épület, viszonylag könnyebben karbantartható. 

Kecser István: A bizottsági ülésen is felmerül, hogy ne adjuk ki, de nem volt más, célirányos, 

hasznosítási ötlet. Ha rövidebb időre adjuk ki, akkor a bérlő nem tekinti a magáénak, de ettől 

még hajlok arra, hogy rövidebb idő legyen. A másik lakásban azonban van egy másik család, 

amíg ők ott élnek, nem lesz együtt használva az épület.  

Katus Norbert: Nem mondom, hogy egyből lesz rá pénz, hogy felújítsuk, de szép lenne a 

felújított parkban, ha találnánk rá megoldást. 

Kecser István: Talán egy másik Leader-pályázaton nyerhetnénk támogatást. Helyi védelem 

alá helyeztük, azt hiszem. 

Katus Norbert: Egy év alatt nem hiszem, hogy jobban tönkre megy, mint egy olyan bérlővel, 

aki nem figyel rá. Most ne hirdessük meg, gondolkodjunk van-e egyéb cél, ha nincs, 

januárban még mindig írhatunk ki pályázatot.  

Horinka László polgármester: A Leader-irodát inkább a kis épületben kellene elhelyezni. 

Kecser István: Norbi ötlete jó.  

Horinka László polgármester: Október 30-án fog a jelenlegi lakó kiköltözni, vannak 

felújítási szükségletek is. Javasolom, hogy ezt a témát a januári ülésre napoljuk el. Aki 

egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
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Ügyrendi határozat 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 9 

igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy dönt, 

hogy az önkormányzat tulajdonában álló Sülysáp, Iskola u. 7. 

szám alatti bérlakás hasznosításáról szóló döntést a 2013. év 

januári ülésére elhalasztja.  

 

16. NAPIRENDI PONT 

Autóbusszal végzett menetrend szerinti helyi személyszállítás 

szolgáltatójának kiválasztása – pályázat elbírálása 

 

Horinka László polgármester: Olvashattátok, hogy egy ajánlat érkezett, havi 700 ezer forint 

önkormányzati támogatást igényel. A Gyorspeed Kft. pályázott. A hiánypótlás megérkezett?  

Tóth Krisztina jegyző: Igen, megint nem adta be a mérleget, valamint az adatlap egy pontja 

nem volt egyértelmű, de rendezte határidőre. 

Horinka László polgármester: Akkor ez rendben van, a határozati javaslatról szavazunk. 

Aki egyetért azzal, hogy a Gyorspeed Kft. bízzuk meg a továbbiakban is a helyi járat 

üzemeltetésével, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

135/2012. (IX. 20.) ÖKT határozat 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

személyszállítási szolgáltatásokról szóló 2012. évi XLI. törvény 

23-24. §-a alapján a következő döntést hozza: 

1./ Az autóbusszal végzett menetrend szerinti helyi 

személyszállítás szolgáltatójának kiválasztására 2012. július 

16-án kiírt pályázat nyertesének a GYORSPEED Kft.-t 

(székhelye: 2241 Sülysáp, Úri út 2.) nyilvánítja. 

2./ Felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére, a szerződés megkötésére. 

Határidő: 1./ azonnal, 2./ 2012. szeptember 30. 

Felelős: polgármester 

 

17. NAPIRENDI PONT 

Egyebek 

 

Horinka László polgármester: Mindenkinek elküldtem, a mobil konténeres WC-s 

megoldást, bejött az ajánlatuk időközben. Jó volna, ha erről tudnánk most dönteni. 700 ezer az 

ára, ha megvásároljuk, a bérleti díjat pedig úgy határozták meg, hogy egy év alatt kifizetjük az 

árát. A szennyvízkonténer ára is 700 ezer, ez drága, olcsóbban is meg lehet építeni. Ez 

mindenképpen egy nagy előrelépés lenne a mostanihoz képest. Bérletnél van kaució. 

Katus Norbert: Két és fél év alatt fizetjük ki a teljes árát, de ha megvesszük, és mégis 

rendbetesszük a piacteret, akkor át lehet helyezni Sápra.  

Horinka László polgármester: Szerintem is vegyük meg.  

Pálinkásné Petik Éva: Egy WC-t megépíteni mennyibe kerül? 

Szücsi Csaba: Azzal az a baj, hogy nem lehet mozdítani, ezt pedig el lehet vinni. 

Pálinkásné Petik Éva: Ezt villannyal is el kell látni. 

Kecser István: Az építettet is el kell.  
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Pálinkásné Petik Éva: Télen elfagy. 

Szücsi Csaba: A konténer tartalmaz melegítőt. 

Pálinkásné Petik Éva: Persze, de csak akkor működik, ha van áram. 

Horinka László polgármester: Kell ehhez építési engedély? 

Tóth Krisztina jegyző: Nem. 

Balog Mónika: A meglévő épület nem alkalmas átalakításra? Én támogatom Évát, ennyiből 

egy fixet is meg lehet csinálni. 

Katus Norbert: Nem a piacra vásárolni járóknak gond ez, hanem az árusoknak. 

Horinka László polgármester: Már amikor az árat megemeltük jöttek a megjegyzések, hogy 

inkább egy normális WC-t csinálnátok. Van abban valami, amit az Éva mond, de el tudjuk 

vinni, ha már ott nincs szükség rá. 

Kecser István: Ha most oda teszünk egy kis épített bódét, az nem fog illeszkedni a későbbi 

épülethez. 

Cseri Péter alpolgármester: Azt kell eldönteni, hogy a rekultiváció mennyibe kerül. 

Szücsi Csaba: Az áramon gondolkodtunk, de nem hiszem, hogy ez olyan komoly probléma 

lenne.  

Horinka László polgármester: Csak piaci napon lenne nyitva.  

Katus Norbert: Búcsúkor és egyéb rendezvények alkalmával is szoktak áramot használni, 

biztos nem gond odavinni. 

Pálinkásné Petik Éva: Szerintem ez nagyon sok pénz. 

Kecser István: Ne döntsünk most erről, készítek egy kalkulációt, egy egyedi épületről, amit 

el lehet szállítani, de az infrastruktúra mindenképpen kell. 

Horinka László polgármester: Víz sincs ott, de azt egy tartállyal meg lehet oldani.  

Pálinkásné Petik Éva: Nem haszontalan egy fix vízcsapot odahelyezni. 

Balog Mónika: Praktikusabb lenne a vízmű oldalán megcsinálni, könnyebb lenne áramot és 

vizet is odavinni.  

Horinka László polgármester: Adjunk a Pistának egy ilyen feladatot. Ez egy igazi 

településfejlesztési feladat. Erről most nem hozunk döntést, várjuk a javaslatot. Egyéb? 

 

Szücsi Csaba: A bizottsági beszámolókor kellett volna mondanom, de elmaradt: Sokat 

gondolkodtunk azon, hogy tűzifát adjunk a rászorulóknak. Utánanéztem néhány helynek, az 

önkormányzatok általában akkor adnak fát, ha rendelkeznek erdőterülettel, ahonnan 

kitermelik és van kiosztható fa, akkor könnyebb ezzel gazdálkodni. Van olyan település, 

amely 50 m
3
-t osztott ki, a minimum 1 m

3
. Van olyan önkormányzat, amely rendeletben 

szabályozta is ezt. Beszélhetünk-e most erről? Rendelkezünk-e fával?  

Tóth Krisztina jegyző: Nincs kivágható fánk, sőt inkább telepítenünk kell.  

Horinka László polgármester: Valami minimális mennyiség van, amit a gazdasági területen 

kivágtak tavasszal, de 2 m
3
-nél nincs több, és csak fogy. 

Szücsi Csaba: Láttok-e esélyt arra, hogy valaha is több lesz? Van lehetőség arra, hogy fát 

adjunk támogatásként. Azon is el lehet gondolkodni, hogy valamelyik vállalkozóval 

megbeszéljük, hogy milyen feltételekkel tudunk együtt dolgozni. A bizottságban azt 

mondtam, hogy mindenki aktívan kezdjen el ezen gondolkodni, és a következő bizottsági 

ülésen hozunk döntést. A támogatásotokat kérjük ehhez, ha már konkrét számokkal jövünk 

hozzátok. 

Horinka László polgármester: Nem tudom van-e annak a félelmemnek alapja, hogy ha a 

Faluszolga viszi ki, akkor az önkormányzatot megrohamozzák, szerintem is vállalkozó vigye 

ki. Ő viszont 5 mázsa alatt nem áll szóba velünk, az viszont már tizenezres segélyt jelent, amit 

nem szoktunk adni. 

Szücsi Csaba: Lehetőség van rá, de szűkebb körben. Nagyon nehéz ezt jól csinálni.  
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Pálinkásné Petik Éva: Mindenki előtt ismeretes a Szent István Általános Iskola 

tetőszerkezetének állapota. Ma reggelre négy helyen úgy ázott be, hogy folyt a víz az 

armatúrákból. Most már több új helyen ázik. Egy-egy darab felújítása már csak kidobott pénz, 

hiszen előbb utóbb fel kell az egészet újítani. 

Szücsi Csaba: Vannak olyan vállalkozók, akik palára húznak kátrányos anyagot, az nagyon 

vízhatlan, azon gondolkodtam, hogy ez nem tetőcserét jelent, csak a nem túl jó tetőhéjazat 

javítását.  

Kecser István: A tetőszerkezet méretezésénél az önsúly kisebb szerepet játszik, mint 

mondjuk a hó- vagy szélteher. Amit mondtál az valóban viszonylag olcsó, de a legegyszerűbb 

az lenne, hogy belécezni és rárakni a cserepet. Ez mind csak pénzkérdés. Ha döntünk, akkor 

30 %-os szórás lehet egy jó minőségű szép cserép és más megoldások között.  

Katus Norbert: A tetőnél van egy meredekebben eső rész, azon is megáll a cserép? 

Kecser István: 15-17 fok alatt nem érdemes cseréppel foglalkozni, oda a fémlemez jobb. Az 

sem állapot, hogy szétrohad a szerkezet. 

Horinka László polgármester: Nyáron volt egy javítás, azóta nem volt nagy eső, most 

viszont az első esőnél beázott.  

Pálinkásné Petik Éva: Most már folyamatosan számíthatunk csapadékra. Átázik a födém. 

Kecser István: Költségvetést mindenképpen kell készíteni. 

Horinka László polgármester: 8 évvel ezelőtt a falumúzeum tetőszerkezete volt 7 millió. 

Kecser István: Itt a kutyaólak bonyolítják a helyzetet. Készüljön egy költségvetés! 

Horinka László polgármester: Láttok arra esélyt, hogy még a tél előtt elkészüljön?  

Tóth Krisztina jegyző: Szerintem zsindelyezni kell, de jó megoldás lenne a cserepeslemez is.  

Horinka László polgármester: Ha ennyire nehéz a helyzet, amikor bejöttek az ajánlatok, 

akár egy rendkívüli ülést is tarthatunk.  

Kecser István: Abból a zsindelyből, ami 20-25 évet kibír, nem tudunk olyan áron vásárolni, 

amit be tudunk vállalni, de az sem elképzelhetetlen, hogy őszi akcióban olcsón meg tudjuk 

oldani.  

Horinka László polgármester: Maradjunk abban, hogy beszerzünk ajánlatokat, és 

haladéktalanul visszatérünk rá.  

Más téma: Digi Kft. elkezdte a hálózatépítést, három embert láttam dolgozni. Korábban azt 

mondták, hogy az év utolsó hónapjára elkészül a fejállomás is. Van-e még valamilyen 

hozzászólás, javaslat, megbeszélni való? 

Akkor ezzel az ülés végére értünk, mindenkinek köszönöm a munkát, az ülést bezárom. 

 

 

k.m.f. 
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